
 
 
 

RG no:  280757 

 

Datum: 22 januari 2018 

 

 

Steller vragen: CDA Raadslid Jacques van Bergen 

 

 

Onderwerp: Woningbouwontwikkelingen in de regio 
 

 

De CDA fractie verzoekt het college de navolgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
1. Kan het college bij Mooiland cijfers verkrijgen over hoeveel mensen er zich bij Mooiland 

hebben ingeschreven als woningzoekende in de gemeente Gennep en over de vraag hoe 

zich dat verhoudt tot (de gemeenten in) het Land van Cuijk? 

2. Idem voor wat betreft Destion. 

3. Heeft het college inzicht in de actuele behoefte aan huurwoningen en aan 

koopwoningen (voor zowel ouderen als jongeren)?  

4. Hoeveel mensen zijn in 2017 vertrokken uit Gennep naar de gemeenten Boxmeer en 

Cuijk, verdeeld over drie leeftijdscategorieën: van 20 tot 35 jaar, van 35 tot 55 jaar en 

vanaf 55 jaar? 

5. Wat is de analyse van het college over de transactiecijfers van het NVM in Brabant 

Noordoost (inclusief dus Gennep en Bergen)? 

6. Welke acties heeft het college inmiddels ondernomen, om te komen tot (versnelde) 

invulling  van de woningbouwlocatie aan de Goorseweg/ Hoenderweg in Ottersum? 

Wij verzoeken u om een toelichting op de gestelde vragen.  

 

De CDA-fractie maakt zich zorgen over de woningbehoefte van jong en oud in deze gemeente en de 

daaraan gekoppelde beschikbaarheid van woningen.  

We hebben in de kop van Noord-Limburg een andere (o.a. vanwege provinciegrens) 

maatschappelijke oriëntatie dan elders in Noord-Limburg. Volgens de laatste aan de gemeenteraad 

gepresenteerde gegevens zou de gemeente Gennep krimpen, maar de gemeenten om ons heen 

blijven bouwen, zeker ook (goedkope) sociale huurwoningen. Dat vindt de CDA-fractie vreemd. 

Gennep ligt immers in hetzelfde gebied. Dat is ook de reden dat de NVM Gennep indeelt bij 

Noordoost Brabant (Bergen en Gennep samen met het Land van Cuijk). Waarom worden er in de 

gemeente Gennep dan geen (sociale) huurwoningen gebouwd? 
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Ten aanzien van woningbouw voert de gemeente Gennep een ander beleid dan de andere 

gemeenten die in hetzelfde gebied van de maatschappelijke oriëntatie liggen. Als CDA fractie vinden 

wij dat er onderzocht moet worden hoe het op dit moment zit met de woningbehoefte en de 

beschikbaarheid van huur- en koopwoningen. Dit naar aanleiding van het marktonderzoek van de 

NVM (zie bijlage) en vragen die we krijgen van inwoners uit onze gemeente.  

Bij concrete behoefte dient er wat het CDA betreft kan ook ingezet te worden op versnelde 

woningbouw. 

 

Ondertekening en naam: 

 

Namens het CDA Gennep 
 
Jacques van Bergen 
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